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Interpellation – Klart Överhärde ska ha fiber 
Under flera år har de boende i Överhärde kämpat för att få ansluta sina hus till 
fibernätet men trots detta har inte det kommunala bolaget Gavlenet levererat. 

I lokaltidningen uttryckte den närboende Patrik Söderblom det såhär: ”– Vi bor 
tre minuter från Köpis, ändå har vi ingen mottagning på mobilerna och fiber 
tycks vara stört omöjligt att ordna. Vi känner oss faktiskt motarbetade, vi har 
hållit på med det här i flera år”. 

Som engagerad lokalpolitiker kan jag inte göra annat än att dela Patrik 
Söderbloms frustration över Gävle kommuns ej tillräckliga fiberutbyggnad.  

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt kommunalråd 
följande:  

- Vad avser kommunalrådet att göra för att de boende i Överhärde ska få ansluta sina 
hus till fibernätet?  
 

- När kan de boende vänta sig att de får ansluta sig till fibernätet?  
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